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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1006 Utökad jaktvapengarderob

Intresset för olika former av jakt ökar vilket ökar behovet av olika typer av 
vapen, exempelvis kombigevär, drilling eller gevär med grövre kaliber för jakt 
på storvilt. Dagens lagstiftning tillåter en jaktvapengarderob på fyra plus två 
vapen, det vill säga fyra vapen samt ytterligare två om du har särskilda skäl. Att 
motivera varför du som jägare ska ha ytterligare vapen kan dock vara krångligt 
eftersom regelverket kan upplevas som otydligt.

Precis som med en vanlig licensansökan är det Polismyndigheten som 
handlägger ärenden om de sista två vapnen. Det skapar en extra arbetsbörda för 
licenshandläggare. Kravet på särskilda skäl för ett femte och ett sjätte vapen i 
en jaktvapengarderob bör därför tas bort för att underlätta för både jägare och 
Polismyndigheten.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Avser statsrådet att ta initiativ till att förenkla processen för jägare att skaffa ett 
femte och ett sjätte vapen?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-18
Besvaras senast
2016-03-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


